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Quin és el futur de la nació? 
REPORTATGE. Aprofitant que divendres es va celebrar la II Nit Bages per la IndependÃ¨ncia, un
sopar organitzat per Bages Decideix, El Pou Digital va aprofitar per fer una petita enquesta als
dirigents polÃtics de la comarca que s'hi van congregar. Quin futur veieu per a la naciÃ³? 

També us oferim les intervencions en vídeo, amb motiu del sopar, del sociòleg Salvador Cardús i
del periodista basc i director de Berria, Martxelo Otamendi

 Un reportatge fotogràfic de Clàudia Benavent

JAUME PUIG, president d'Òmnium Bages      

«Ens mirem el futur plens d'optimisme
aspirant a la llibertat del país»                    

 

           

VALENTÍ JUNYENT, alcalde de Manresa per CiU

«Ens ho hem de creure més, com diu en
Cardús, que podem fer grans coses»         
           

Parlament del sociòleg Salvador Cardús durant el sopar de la II Nit Bages per la
Independència

PERE CULELL, portaveu municipal d'ERC a l'Ajuntament de Manresa 
«Cal sumar esforços de la societat civil
cap a la independència»  

DAVID BONVEHÍ, president comarcal de CiU i diputat al Parlament 

«Hem d'aconseguir que les grans institucions
del país se sumin a la independència»
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LLUÍS OLIVERAS, president comarcal d'ERC 

«Espero la independència de la meva nació,
que va de Salses a Guardamar»

ADAM MAJÓ, portaveu de la CUP a l'Ajuntament de Manresa

«El que toca fer ara és treballar per la independència
explicant a la gent els obstacles que es trobaran»

Intervenció del periodista basc i director del diari Berria, Martxelo Otamendi

ANTONI LLOBET, portaveu del govern de CiU de Manresa

«Espero un futur en què els catalans puguem
decidir, sense centrar-nos en què»

ADRIANA DELGADO, presidenta del Consell Comarcal del Bages per ERC

«La independència és cada vegada més a prop»

JOAN CALMET, regidor de Cultura de l'Ajuntament de Manresa
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«No serà fàcil, però hem de mirar d'anar
construint un país més lliure»

RAMON FONTDEVILA, cap de llista d'ERC a les eleccions municipals de Manresa del 2003 i
exregidor de Cultura de l'Ajuntament de Manresa

«Fa 20 anys era impensable que es parlés 
d'independència a les universitats»

JORDI SERRACANTA, president del comitè local de Manresa de CDC i regidor de Medi Ambient
de l'Ajuntament de Manresa

«El context obliga a plantejar més sobirania per al país»

JOSEP MARIA PINTÓ, membre de l'executiva de Manresa de Solidaritat

«La independència no és a tocar, però sí
més a prop del que ens pensem»
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